
Sovlaganje TTL v DO MIKRA
Viška mladinska organizacija je prisluhnila intere-

su bivšim sodelavcem ISKRE Delta in dala pobudo
za ustanovitev DO Mikra. Za to pobudo je imel
posluh tudi predsednik IS in z njegovo pomočjo je
dobila Mikra prostore za začetek svoje dejavnosti na
Tržaški 132 v stavbi Agrotehnike-Gruda, kjer so bili
lepo sprejcli, kar je za začetek izredno pomembno.

K ustanovitvi Mikre, delovne organizacije za raz-
voj in aplikacije računalniških sistemov, je poleg
ustanovitelja ZSMS Ljubljana Vič-Rudnik največ pri-
speval IS SOB Ljubljana Vič-Rudnik ter sovlagatelji
Iskra Della, IMPOL, Tobačna tovarna in Kompas.

V Mikri je danes zaposlenih pet izkušenih strokov-
njakov, ki že več kot 10 let delujejo na področju
računalništva in informatike. Drago Novak, direktor
DO in Borut Kastelic sta magistra elektrotehnike,
Marko Kovačevič je diplomirani inženir računalni-
štva, Aleksander Hadži pa je diplomirani inženir
fizike. Njihova dosedanja delovna pot jih je vodila od
raziskovanj na področju mikroračunalniških tehnolo-
gij na Inštitutu Jožef Stefan do razvoja aparaturnih
programskih modulov ter mikroračunalniških siste-
mov v razvojnem oddelku Iskra Delta.

DO Mikra se ukvarja s svetovanjem pri uvajanju
računalniško podprtih sistemov, računalniške apara-
turne in programske opreme.

Mikra lahko poskrbi tudi za vsako servisiranje
računalniške opreme, saj so njeni strokovnjaki pri-
pravljeni osvojiti specialna znanja za servisiranje
opreme, ki pri nas nima posebnega serviserja. Mikra
je torej partner, ki lahko uporabnikom nudi vse
storitve, od ideje do uporabe servisa. Uporabnikc in
računalniške strokovnjake je pripravljena izobraže-
vati. Kot svojo stransko dejavnost ima Mikra zapisa-
no še raziskovanje na področju računalništva in raču-
nalniški inženiring.

Vsak od sovlagateljev si je v Mikri rezerviral dolo-
čene usluge. Iskra Delta je dala nepovratna sredtva.
saj so se njihovi bivši delavci obvezali, da v Iskri
končajo projekt, ki so ga začeli.

IMPOL si je z vloženimi sredstvi vnaprej tudi že
rezerviral usluge, Mikre. Tobačna tovarna si jc z na-

kupom računalnika zagotovila. da bo Mikra zanje
izdelala projekt za avtomatizacijo tehnoloških proce-
sov v proizvodnji. S temi uslugami bo tudi odplačan
računalnik po sistemu DAM-DAŠ.

Kompas je Mikri posodil računalnik in za protiu-
slugo bodo delavci Mikre izobraževali kompasove
računalniške strokovnjake. Zanje bodo izdelali po-
sebno komunikacijske module in jim pomagali pri
uvajanju računalnilnikov v hotelirstvo.
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»V poletnih mesecih smo prišli nekoliko dlje pri
sklepanju poslov, saj smo s Smeltom podpisali že
pogodbo, Kompas pa nam je dal računalnik in tudi
s to delovno organizacijo smo tik pred podpisom
pogodbe.

Kljub poletnim meecem smo imeli veliko dela.
čeprav vidnih rezultatov ni. Pokvaril se nara je raču-
nalnik. težave smo imeli s pviklapljanjem telefonov.
Ker pa je bilo veliko tistih. s katerimi bi se lahko
dogovarjali za delo na dopustih se bomo po dopustih
morali veliko bolj angažirati pri sklepanju poslov.
zato pričakujemo. da bodo tudi rezultati kmalu
vidni.« j

Mikra je DO v ustanavljanju in prav prijetno je bilo
priti v njihove prostore in gledati veselje delavcev pri
vselitvi, posebej v času, ko so v prijetno opremljene
prostore Mikre prinašali nove računalnike.

Da Mikri ne gre vse tako. kot bi sami hoteli.
dokazujejo že pripetljaji pri njihovem ustanavljanju.
Za ustanovitev malih DO imamo drugo DO, ki se
imenuje Grad, kjer pravega posluha za ustanovitev
organizacij nimajo. imajo pa toliko večji posluh za
zaračunavanje uslug. da te ustanovijo. Seveda stro-
kovnjaki s področja računalništva niso še poznavalci
prava in zakonodaje, zato jim je pravna p«moč. ki
jim jo nudi Tobačna tovarna s tega področja dobro-
došla.

V Mikri si sedaj prizadevajo čim prej pripraviti
akte in izpolniti vse pogoje za normalno delo. Isto-
časno pa že sklepajo posle in mislijo na zaslužek.
V nekaterih organizacijah, ki so sicer zainteresirane
za uvedbo računalništva m avtomatizacije, žal še ne
znajo definirati naloge. točneje povedano. ne vedo
še, čemu bi jim usluge Mikre sploh služile. Tam pa.
kjer to že vedo, se vse ustavi pri denarju, saj so težave
z likvidnostjo še vedno izredno pereče. Vseeno pa bo
denar za razvoj tudi na tem področju v organizacijah
združenega dela potrebno in obenem koristno najti.
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